MEAL INFOMATION LIST

6:00 - 10:30 | Breakfast

The Delight restaurant

Buffet breakfast with drinks: tea, coffee, milk, boxed juices, detox water.

Al/ UAI must include all drinks from Al/ UAI beverage menu.

09:00 - 18:00 | Snack time

Delight Lounge

Nuts, snacks, popcorn serving snacks.

Beverages: wines, cocktails, mocktails, beers, soft drinks, tea, and coffee in a tailor-made menu (drink in a cup and 1 time 1 drink)

11:00 - 13:00 | Snack time

Pool bar

Morning Snack: Canape snacks, cold cuts

Beverages: cocktails, mocktails, beers, soft drinks, tea, and coffee on the tailor-made menu (drink in a cup and 1 time 1 drink)

14:00 - 18:00 | Snack time

Beach bar

Nuts & Beverages: cocktails, mocktails, beers, soft drinks, tea, and coffee on the tailor-made menu (drink in a cup and 1 time 1 drink)

Al/ UAI must include all drinks from Al/ UAI beverage menu.

12:00 - 14:00 | Lunch

The Delight restaurant

Beverages: Local beers and non-alcoholic drinks as per a tailor-made menu (drink in cups and 1 time of 1 drink type).

(*) Guests with bookings of 9 nights or more are entitled to switch from the resort's standard buffet lunch to a set menu lunch (Italian, Chinese, Vietnamese, European, Thai, Korean) at the A La Carte -Taras restaurant.

15:00 - 17:00 | Afternoon Snack

Pool bar

Afternoon Snack is served at the pastry counter

18:00 - 22:00 | Dinner

The Delight restaurant

Include alcoholic beverages (excluding spirits and draft beer) and nonalcoholic drinks according to the menu exclusively for Al Basic package.

(Drinks: alcoholic and non-alcoholic cocktails, mocktails, beers, soft drinks, teas, and coffee as per a tailor-made menu (drink in cups and 1 time of 1 drink type).

HOURS OF OPERATION







PACKAGE





Akoya Spa

Daily activities

Sauna; Steam; Jacuzzi; Fitness Center

СПИСОК ПИТАНИЯ

6:00 - 10:30 | Завтрак

Ресторан "The Delight"

Шведский стол с напитками: чай, кофе, молоко, пакетированные соки, детокс-вода.

AI/UAI должны включать все напитки из меню AI/UAI.

09:00 - 18:00 | Перекус

Лаундж "Delight"

Орехи, закуски, попкорн.

Напитки: вина, коктейли, безалкогольные коктейли, пиво, газированные напитки, чай и кофе по индивидуальному меню (один раз - один тип напитка)

11:00 - 13:00 | Перекус

Бар у бассейна

Утренний перекус: канапе, колбасные закуски.

Напитки: коктейли, безалкогольные коктейли, пиво, газированные напитки, чай и кофе по индивидуальному меню (один раз - один тип напитка)

14:00 - 18:00 | Перекус

Пляжный бар

Орехи и напитки: коктейли, безалкогольные коктейли, пиво, газированные напитки, чай и кофе по индивидуальному меню (один раз - один тип напитка). АІ/UAI должны включать все напитки из меню AI/UAI.

12:00 - 14:00 | Обед

Ресторан "The Delight"

Напитки: Пиво из местной пивоварни и безалкогольные напитки по индивидуальному меню (один раз - один тип напитка).

(*) Гости, с бронированием от 9 ночей, имеют право перейти с обычного буфетного обеда к установленному меню обеда (итальянская, китайская, вьетнамская, европейская, тайская, корейская кухня) в ресторане A La Carte - Taras.

15:00 - 17:00 | Полдник

Бар у бассейна

Полдник подается у прилавка с выпечкой

18:00 - 22:00 | Ужин

Ресторан "The Delight"

Включает алкогольные напитки (за исключением крепких спиртных напиток) и безалкогольные напитки согласно базовому пакету Al.

(Напитки: алкогольные и безалкогольные коктейли, моктейлы, пиво, газированные напитки, чай и кофе по индивидуальному меню (Один раз - один тип напитка)

ЧАСЫ РАБОТЫ



Полный комплекс



Полный комплекс



Акойя спа

Ежедневные занятия Сауна; Пар; Джакузи; Фитнес-центр